British Education

I know English boys and girls begin to go to school(it is called "infant") at five; at seven they go to junior schools or departments; at eleven they go to secondary schools. (After selection procedures at the age of eleven they can study at different types of secondary shool: grammar schools which provide an academic education oriented toeards university entry; secondary modern schools which were originally designed to give a general education with a practical bias(уклон); a few secondary technics schools offering a general education related to industry, commerce and agriculture; and schools providing all three or any two types of education, in separately orginized streams known as multilateral or bilateral schools). 

These schools consist of denominational and non-denominational schools. I'd like to yell you about non-denominational school. One must study there for 6 years. It's open to all boys and girls. There are the six years in this school. During the first year all classes recieve the same basic core of subjects namely English, maths, history, geography, science, French, art, music, P.E., technical subjects & home economics. Toward the end of the second year pupils are asked to make their subject choices for third and forth years. Desicions on this stage are only taken after interviews involving parents, staff and the pupils themselfs. The curriculum in 3rd and 4th years consistsof compulsory section (обязательное разделение) which includes English, math and an options section made up of those subjects choosen by the pupil at the end of the second year. Optionl cources are designed to give a sound basic education. 

The system of higher education in Britain includes universities, colleges of education and advanced cources at various colleges. 

There are more than 44 universities in Britain. But not all universities are equil. They differ from one another in history and tradition. The oldest and world-known universities are Oxford and Cambridge. 

A university usually consists of colleges. The departments of the colleges are organized into faculties. In the university students have a series of lectures, seminars, tutorials and laboratory classes. Lectures are given to large groups of students while seminars are much smaller than lectures. Lectures and seminars are all one hour in length, laboratory classes last 2 or 3 hours. The academic year devides into 3 terms. First two termslast for 24 weeks; the 3rd term is reserved for classes and examinations and lasts for six weeks. 

After three years of study a university graduate will leave with the Degree of Bachelor of Arts or Science. Student can continue to take his Master's Degree and then the Doctor's. 

Перевод текста: British Education 

Я знаю английских мальчиков, и девочки начинают идти в школу (это называют "младенцем") в пять; в семь они идут к начальным школам или отделам; в одиннадцать они идут к средним школам. (После того, как процедуры выбора в возрасте одиннадцати лет они могут учиться в различных типах вторичного shool: средние школы, которые обеспечивают академическое образование, ориентировали toeards университетский вход; вторичные современные школы, которые были первоначально разработаны, чтобы дать общее образование с практическим уклоном (óêëîí); несколько вторичных школ техники, предлагающих общее образование, связанное с промышленностью, торговлей и сельским хозяйством; и школы, обеспечивающие все три или любые два типа образования, в отдельно orginized потоки, известные как многосторонние или двусторонние школы). 

Эти школы состоят из сектантских и несектантских школ. Я хотел бы вопить Вы о несектантской школе. Нужно учиться там в течение 6 лет. Это открыто для всех мальчиков и девочек. В этой школе есть эти шесть лет. В течение первого года все классы получают то же самое основное ядро предметов а именно, английский, математика, история, география, наука, французский, искусство, музыка, P.E., технические предметы домашняя экономика. К концу вторых учеников года просятся сделать их подчиненные выборы для трети и дальше годы. Desicions на этой стадии только взяты после интервью, вовлекающих родителей, штат и учеников themselfs. Учебный план в 3-ьих и 4-ых годах consistsof обязательная секция (îáÿçàòåëüíîå ð àçäåëåíèå), который включает английский язык, математику и секцию вариантов, составленную из тех предметов choosen учеником в конце второго года. Optionl cources разработаны, чтобы дать звуковое основное образование. 

Система высшего образования в Великобритании включает университеты, педагогические колледжи и передовой cources в различных колледжах. 

В Великобритании есть больше чем 44 университета. Но не все университеты - equil. Они отличаются от друг друга в истории и традиции. Самые старые и знавшие миром университеты - Оксфорд и Кембридж. 

Университет обычно состоит из колледжей. Отделы колледжей организованы в способности. В университетских студентах имеют ряд лекций, семинаров, обучающих программ и лабораторных классов. Лекции даются большим группам студентов, в то время как семинары являются намного меньшими чем лекции. Лекции и семинары - весь один час в длине, лабораторные классы прошлые 2 или 3 часа. Учебный год devides в 3 срока. Сначала два termslast в течение 24 недель; 3-ий срок сохранен для классов и экспертиз и длится в течение шести недель. 

После трех лет исследования университетский дипломированный специалист уедет со Степенью Бакалавра искусств или Науки. Студент может продолжить брать его Степень магистра и затем Доктор.

